
 

 

The Values Dictionary 

价值词典 

 

Listed below are some suggested phrases, quotes and vocabulary that we can include 
as part of our teacher - learning talk to motivate students. 

下面列出了一些短语、援引和词语，老师可以用它来激发学生的动机。 

 
Responding to Students:  

给学生的回答： 

 

 Thank you for your effort/patience/understanding /involvement/caring/sharing/trying 

 感谢你的努力/耐心/理解/参与/关心/分享/尝试 

  

 That makes sense, thank you 

 有道理，谢谢你 

  

 Your work is readable and makes sense/ sensible and believable/ showing 
improvement/ a pleasure to read and mark/ of a high standard/acceptable 
/satisfactory/meets the requirements/ commendable/ 

 你的文章通俗易懂且有意义/合情合理且可信/有进步，阅改它是一件乐事/水平很高/易

接受/令人满意/符合大家的需求。 

  

 Please take responsibility for your own action/happiness 

 请为你自己的行为/高兴负责 

  

 We must try to make simple of what seems complicate/difficult. 

 我们要尽量化繁为简，化难为易 

  

 I recognize your strengths / contribution 

 我明白你的力量/贡献 

  

 You are a  thinking student 

 你是一个爱思考的学生 

  

 You are thinking correctly/you are thinking big 

 你的考虑是对的 



 

 

  

 You have higher thinking 

 你的思维水平在提高 

  

 Your are a sensible classmate 

 你是一个敏感的学生 

  

 Your are a kind/caring classmate 

 你很有友好/仔细 

  

 You are a responsible student 

 你很有责任心 

  

 Thank you for waiting/Good sitting/ good listening/good work attitude 

 请等等/请坐好/请仔细听/请端正态度，谢谢 

  

  You are a considerate/caring  team worker 

 你是一个善于体谅和关心别人的团队成员 

  

 You always lookout for your classmates 

 你总是关心同学 

  

 Good to see you thinking about others before yourself 

 你们先人后己，很好 

  

 I am so proud of you/ you make me smile/I welcome your suggestion 

 我为你们感到骄傲/你们让我开心地笑/欢迎你们多提建议 

  

 I welcome your answer/I welcome your initiative 

 你的答案和创见很受欢迎 

  



 

 

 Wonderful ideas/ very creative/WOW!! It is so cool/ you make the class happy 

 精彩的想法/有创见/哇！！/你很冷静/你制造了一个开心的课堂 

  

 I like your sharing with the class 

 我喜欢你与同学们一起分享 

  

 You have helping hands/ thoughtful ideas/good manners/ 

 你有助人的行动/想法/态度  

  

  You have given it a lot of thought 

 你对此作了深入的思考 

  

 Your actions are commendable 

 你的行为值得赞赏 

  

 You speak with confidence 

 请自信地说话 

  

 You are positive with your classmates 

 你对同学的态度积极 

  

 Thank you for encouraging you group to  participate 

 感谢你鼓舞全组人员参与 

  

 Thoughtful  leader/monitor/classmate/ student 

 有思想的领导者/班长/同学/学生 

  

 I see improvement in your attitude/work/behaviour 

 我看到了你的态度/学生/行为在进步 

  

 You look happy 



 

 

 你看起来很开心 

  

 I like your smile/work/smile/thoughtfulness/ neatness/ helpfulness 

 我喜欢你的微笑/工作/勤于思考/整洁/乐于助人 

  
We look forward to your contribution to the class 

我们期待你为班效力 

 
We look forward to your participation in the class/team project 

我们期待你的融入班集体/参与集体活动 

 
 

 
 Good things generally happen when someone makes it happen  

“有人诱发以下事情一般来说是好现象” 

 
 

Motivational phrases: 

激励性短语： 

 

 A kind hello and friendly smile works wonders 

 友好的问候和微笑很出彩 

  

 Happiness has nothing to do with what we have and everything to do with how we 
think. 

 幸福与我们现有的东西无关，仅与我们怎样看待紧密相连 

  

 Create your own phrase and repeat it often. For example „love life‟. Tell yourself 
often enough and it will come true. “Be a true friend”  or “be a  hardworking student” 

 创造你自己的习惯用语并经常重复。例如“热爱生活”。如果经常跟自己说，它将变

成真的。又如“做一个真诚的朋友”或者“做一名勤奋的学生” 

  

 Students in their School houses come up with the most Positive slogans during 
sports time and it invigorates the house members to spur on. “WE ARE THE BEST 
GO, GO, GO” I lighted heartedly remind them of it in class.  

 开运动会时他们学校的学生打出了非常积极的标语“我们是最棒的，加油，加油，加

油”，这将鼓舞全校成员。我在班上兴奋地提起它。 

  

 Respect the view points and beliefs of others and you will learn from their wisdom 



 

 

 尊重别人的观点，相信别人，你就会学到别人的智慧。 

  

 Look for the strong points in a situation and good things in your friends and anyone 
you meet.  

 从你人朋友和你认识的人中寻找他们的优点和美好的事。 

  
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